
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2016, május 9-én 18 órakor megtartott
nyilvános üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kismartoni u. 45, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen  vannak:  Dr.  Kisfalvi  Péter  elnök,  Kis  Gyula,  Nagy  Géza,  Paróczi  Tamás  –  a
napirendek  tárgyalása  során  eltávozott,  Bódis  Tamás  –  a  napirendek  tárgyalása  során
érkezett  meg,  a részönkormányzat  tagjai,  Kovács Ferenc a Kamaraerdei  Közösségi  Ház
munkatársa. 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

- Dr. Kisfalvi Péter megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését és elmondta, hogy
a meghívó szerint tárgyalják a napirendeket, javasolta annak elfogadását.

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:
20/2016.(V.9.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Kamaraerdő sz.  határozat  az  ülés
napirendjéről.
A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  4  igen  szavazattal  fogadta  el  a  napirendjét  az
alábbiak szerint: 

Napirendi pontok:

1. A Budaörs Város Önkormányzat  2015.  évi  költségvetésének végrehajtásáról  szóló
beszámoló.

2. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. első félévi programjai előkészítése.

Napirend előtti hozzászólások:

Bódis Tamás ismételten immár harmadszor elmondta, hogy a Kamaraerdei út csapadékvíz
csatornája építésekor készített, az úton átvezetett csatornabekötéseknél az út megsüllyedt,
balesetveszélyes, kéri a Műszaki Ügyosztályt, hogy még garanciális javításként végeztessék
el a hiba kijavítását. Az úthibák rongálják a gépkocsik futóműveit.  Kéri, hogy tájékoztassák a
részönkormányzatot a megtett intézkedésekről.  Már a korábbi üléseken is felvetette ezt a
problémát,  néhány  helyen  elvégezték  a  munkákat,  de  még  nem  teljes  a  hibajavítás.  A
víznyelőaknáknál  ugrik az autó,  ez a kanyar utáni szakaszra jellemző. Javasolja,  hogy a
garanciális  javításokra  visszatartott  keret  addig  ne kerüljön  kifizetésre,  amíg a munkákat
hiánytalanul el nem végzik.
Látja, hogy a hajléktalanok mennek fel a Tétényi fennsíkra, a Vörösbegy utcában, ez fokozott
veszélyt jelent a közbiztonságra, különösen annak fényében, hogy már két tűzeset is volt a
közelmúltban, igaz, hogy csak lakatlan házak égtek ki,  de ez is veszélyes. Több lakatlan
ingatlanba költöztek be. Kéri, hogy a rendőrség fokozottan ellenőrizze a környéket, nincs e
közöttük körözött személy. 
Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy a Közösségi  Ház vezetője  azzal  a kéréssel  fordult  a
részönkormányzathoz,  hogy  a  közösségi  ház  nagytermében  vásároljanak  meg  és
szereljenek  fel  egy  210X270-es  tükröt  a  ház  programjainak  színvonalasabb  biztosítása
érdekében,  valamint  a  megnövekedett  testnevelés-női  torna  foglalkozások  biztosítását  is
szolgálná. Előzetesen bekért árajánlat alapján ennek költsége bruttó 320.000 Ft. A tükör és
annak  kihelyezésének  összköltsége  a  BTG-vel  kötött  megbízási  szerződés  alapján
karbantartási és üzemeltetési keretéből történik. Az önkormányzat költségvetésében ez a 4/A
melléklet 1 sorában található. Az éves keret a karbantartásra, üzemeltetésre 1.0800000 Ft.
biztosított. Ez a tükör a Közösségi Ház része lesz, ez felszerelésre/beépítésre kerül. 



Javasolta, hogy a részönkormányzat támogassa a közösségi házba az új tükör felszerelést. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a határozatot:

21/2016.(V.9.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat a Kamaraerdei
Közösségi Ház nagytermében tükör felszereléséről és forrás biztosításáról.
A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot:

A Kamaraerdei  Részönkormányzat  egyetért  azzal,  hogy  a  Kamaraerdei  Közösségi  Ház
nagytermébe  egy  210X270-es  tükör  kerüljön  felszerelésre,  bruttó  320.000  Ft  értékben,
ennek forrása a BTG-vel kötött megbízási szerződés alapján karbantartási és üzemeltetési
kerete – ennek teljes összege: 10.800.000 Ft.

Kis Gyula elmondta ismételt igények jelentkeztek arra, hogy a Beregszászi úton is járjanak a
kisbuszok. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy egy lakossági felmérést,  lakossági fórumot kell  tartani.
Lakossági szavazás még jobb lenne, akár a közösségi házban is lehetne ezt megtartani. Fel
kell  mérni,  hogy melyik  útvonal  lenne az ideális.  Figyelembe kell  venni,  hogy ez mennyi
többletköltséget jelent. Ki kell dolgozni egy kérdőívet és ezt a kérdőívet ki kell küldeni. Ebben
kérik a polgármesteri hivatal segítségét. Javasolta, hogy erről határozzanak. 
Nagy Géza elmondta, hogy ezt úgy kell megvalósítani, hogy a jelenleg ellátott területe ne
érintse hátrányosan. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a határozatot:

22/2016.(V.9.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat a Kamaraerdő
területén közlekedő buszjárat útvonalának módosításáról. 
A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot:

A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg, hogy
a  Kamaraerdő  városrészen  közlekedő  kisbusz  útvonalát  módosítsák  úgy,  hogy  az  a
Beregszászi  utcán  is  közlekedjen.  Kérik,  hogy  erről  szavazást/vélemény  nyilvánítást  is
szervezzenek. 

Kis Gyula elmondta, hogy a Beregszászi út 3. sz. alatti Törzsgyümölcsös területén áldatlan
állapotok vannak, elhanyagolt az épületek életveszélyesek, patkányokat is láttak, ő írni fog
az ÁNTSZ-nek, jelzi ezt a problémát. 
Nagy Géza elmondta, hogy többször kérte a Vöröskő utca 11 sz. alatti és amelletti épületek
és épületek előtti területek elhanyagoltságát, kosz, szemét és piszok van, kéri a Közterület-
felügyeletet, hogy intézkedjen ebben az ügyben. Vagy fel kell szólítani a telek tulajdonosait,
hogy tegyék rendben az adott területet. 

A napirendek tárgyalása:



1. A Budaörs  Város  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról
szóló beszámoló.

Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy az előterjesztést  kiküldték,  az a tavalyi  tényszámokat
tartalmazza,  szerinte  az  előterjesztés  megfelelően  tartalmazza  a  2015.  évi  gazdálkodás
adatait, az 1. sz. melléklet tartalmazza a lényeges adatokat, ebből kiderül, hogy mintegy 11
milliárd  Ft.  amiből  a  város  ténylegesen  gazdálkodik,  mintegy 20% az az  összeg,  ami  a
következő évre áthúzódik, kb. 145 millió Ft lesz az általános tartalék, ami ekkora volumenű
költségvetésnél nem egy jelentős összeg. Javasolta, hogy a részönkormányzat elfogadásra
javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a határozatot:
23/2016.(V.9.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat Budaörs Város
2015. évi költségvetés végrehajtásáról szóló rendelet elfogadásának javasolásáról.
A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot:

Budaörs Város Önkormányzat Kamaraerdei Részönkormányzat javasolja a Képviselő-

testületnek a 2015. évi költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet a melléklet szerint 

megalkotni.

2. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. első félévi programjai előkészítése.

Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy  a  programok  előkészítése  megfelelően  halad,  egy
problémás rész  van,  a  megfelelő  mennyiségű  áram biztosítása,  de a  rendelkezésre  álló
kapacitás  szerinte  elegendő  –  háromszor  32  amper.  Biztonság  kedvéért  Bódis  Tamás a
részönkormányzat tagja egy generátort is biztosít, ha mégis nagyobb lenne az áramigény. 
Vita, hozzászólás nem volt. 

Több  hozzászólás  nem  lévén  a  nyilvános  ülést  19.00  órakor dr.  Kisfalvi  Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                        
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


